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Město Pohořelice 
 

Zápis 

z 12. schůze rady města konané dne 11.3.2015 

 

Účast: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS., Petr Hemala, Aleš Saitl, Mgr. Rouzek, Mgr. Janičatová,  

tajemník Mgr. Kejík, LLM. a zapisovatelka Mgr. Babčanová 

Omluven: Ing. Kudrna  

Zahájení: 13:00 hodin  

  

Schůzi rady města (dále jen RM) řádně svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda.  

Starosta následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. 

V době zahájení zasedání rady přítomno 6 členů RM. 

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/12/15: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení 

2. Cenová nabídka Energy Benefit Centre a.s., Brno – výměna zdroje vytápění v 

budově kina a městského úřadu 

3. Různé 

4. Závěr 

Výsledek hlasování 6 pro   

 

 

ad 2)  Cenová nabídku Energy Benefit Centre, a.s. Brno – výměna zdroje vytápění v 

budově kina a městského úřadu 

 

Firma Energy Benefit Centre a.s. zpracovala cenovou nabídku na změnu zdroje vytápění 

v budově kina a městského úřadu ve variantě - plynové tepelné čerpadlo (dále jen TČ) 

v provedení vzduch/voda. Protože rada na své minulé schůzi požadovala předložit ještě 

variantu zdroje země/voda, firma dodala další návrh, kde také jednotlivé varianty porovnala- 

jejich výhody, cenové rozdíly a způsoby provedení.   

Starosta přizval zástupce firmy pana Zachariáše a pana Košnera do jednání rady k případnému 

vysvětlení nebo zodpovězení dotazů radních. 

Pan Košner – vysvětlil, proč je vhodný jimi navrhovaný zdroj vytápění vzduch/voda nejen 

v budově městského úřadu, ale i v kině, názorně popsal technické provedení.    

Pan Zachariáš mluvil o výši ceny na zhotovení zakázky, ekonomické výhodnosti navrženého 

řešení TČ vzduch/plyn/voda. V případě změny zdroje vytápění u MÚ ani jiná možnost 

nepřipadá v úvahu (objekt je vytápěn plynovými kotly, jiná náhrada není v rámci dotačního 

titulu možná). 

Dále se diskutovalo o úspěšnosti získání dotace, postupu podání a schvalování žádosti, což 

blíže popsal pan Zachariáš.  

Rozprava pokračovala zdrojem vytápění v kině. Pan Košner mluvil o stávajícím projektu kina a 

formě vytápění. Seznámil radní s technickým řešením. Zmínil se o výši hluku tepelného 

čerpadla. K zateplení budovy uvedl rozdíly mezi minerální vatou a polystyrenem.  

Při podání žádosti nejsou důležité druhy materiálu, ale jejich tepelné vlastnosti.  

Pan Zachariáš vysvětlil dotační systém. Uvedl, kdy se rozhoduje o vybudování zdroje plynové 

TČ země/voda, které je na provedení náročnější a dražší. K dotazu výhodnosti obou zdrojů 

vytápění uvedl, že o něco výkonnější se uvádí země/voda, ale záleží i na dalších okolnostech 

(vnější teplota apod.). Vysvětlil, jak se provádí vrty do země (vzdálenost od sebe, pod- a 

nadzemní část vrtu).  

Radního Hemalu zajímala výše nákladů za vytápění plynovým a elektrickým tepelným 

čerpadlem. Pan Košner slíbil dodat náklady za jednotlivé zdroje vytápění později.     
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Usnesení č. 2/12/15: RM schvaluje zpracování projektové dokumentace pro podání 

žádosti o dotaci na výměnu zdroje vytápění v budově kina za cenu 64.000 Kč bez DPH a 

výměnu zdroje v budově městského úřadu za cenu 84.000 Kč bez DPH firmou Energy 

Benefit Centre a.s., Křenová 438/3, Brno.    

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Kohútová, KT 
 

Dále rada projednala cenovou nabídku Energy Benefit na zajištění souvisejících činností k 

zateplení kina - 23.000 Kč bez DPH (sondy do střešního pláště, PD na novou hromosvodnou 

soustavu, statický posudek trhliny ve zdi kina). 

Usnesení č. 3/12/15: RM schvaluje zpracování projektové dokumentace na zajištění 

souvisejících činností v rámci zateplení budovy kina ve výši 23.000 Kč bez DPH firmou 

Energy Benefit Centre a. s., Křenová 438/3, Brno. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Kohútová, KT 

 

 

ad 3) Různé 

 

Starosta předložil radním zpracovaný návrh úprav objektu Staré Radnice – II. patro, včetně 

vizualizace interiéru a návrh oprav WC v přízemí; popsal detailně jednotlivé změny. 

Usnesení č. 4/12/15: RM souhlasí s dalším rozpracováním návrhu stavebních úprav 

v objektu Staré Radnice.   

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Svoboda, starosta  

 

Místostarosta předložil cenovou nabídku na rozšíření a úpravu Dirtparku pro BMX a MTB kola 

Pohořelice – návrh Tomáše Kudrnáče – Dirty Parks, Kbelnice 11. Celkové náklady 373.800 

Kč. V rozpočtu města je pro bikové hřiště vyčleněno 250 tis. Kč. 

Usnesení č. 5/12/15: RM schvaluje provedení úprav bikového hřiště na Dirtpark pro 

BMX a MTB kola Pohořelice do výše nákladů 200.000 Kč dle redukovaného návrhu 

firmy Tomáš Kudrnáč – Dirty Parks, Kbelnice 11. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bc. Novák, místostarosta 

 

 

ad 4) Závěr  

 

Starosta města Ing. Svoboda ukončil 12. schůzi RM v 15:00 hod. 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová 

Dne: 11.3.2015  

 

 

 

 

Ing. Josef Svoboda       Bc. Miroslav Novák, DiS.   

   starosta města            místostarosta města 

    


